
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
04.03.2024 
 
Luni, 4 martie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  
de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă prelungirea contractului de comodat pentru microbuz la Școala 

Gimnazială Bănița. 
2. Se aprobă raportul pentru luna februarie 2024 referitor la plata titlului de doctor 

pentru inspectorii școlari. 
3. Se prezintă raportul referitor la cursurile de formare Erasmus. 
4. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii: 

a) diplomă bacalaureat, promoția 2022. 
5. Se aprobă raportul de analiză referitor la execuția bugetară, cheltuieli cu 

personalul - decembrie 2023, conform anexă. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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